
Dagsorden  

1) Valg af dirigent og referent 

Kenneth Tillisch vælges som dirigent og Mathias Hornbøll vælges som referent 

Til generalforsamlingen er 10 til stede.  

2) Bestyrelsens beretning for det forløbne år 

Formanden gennemgik bestyrelsens beretning, og hvilke projekter klubben har gennemført den 
forgangne sæson. Beretningen er også sendt ud på mail.  

Kenneth byder ind med hvordan det sociale på seniorholdene er blevet bedre, samt at det 
sportslige niveau er blevet væsentlig bedre. Derudover er der ingen kommentarer fra de 
fremmødte.  

3) Forelæggelse af årsrapport (inkl. revideret regnskab) for det forløbne år til godkendelse  

Regnskabet er ikke blevet revideret i år, da der er radiotavshed fra revisoren. Der skal derfor 
tages forbehold for, at regnskabet ikke er godkendt på nuværende tidspunkt. Det er derfor med 
forbehold, at det gennemgås.  

Kasseren gennemgik herefter årsrapporten og regnskabet, som er blevet sendt ud på mail. 

Trænerlønninger har været en større udgift end forventet, hvorfor regnskabet går lidt i minus.  

Årsrapporten godkendes enstemmigt med forbehold for at revisoren godkender regnskabet 

4) Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år til godkendelse 

Kassereren gennemgik budgettet for 2025. Der kommer en stigning i træneruddannelse, da der 
er blevet ansat nye trænere, som skal på kurser. Der lægges op til en kontingentstigning, hvorfor 
budgettet her stiger. Mobilepay-indtægten er ualmindelig høj grundet en tilbagebetaling af et 
forkert udbetalt honorar. Udgifterne til trænerlønninger øges, da det prioriteres, at trænerne i 
klubben har gode vilkår, og derved kan levere den bedste træning.  

Kommentarer til budgettet: 

Kenneth: Det ser mere ‘safe’ ud, så det ligner ikke at der kan komme nogle uforudsigelige ting 
der kan ødelægge noget. Det er også det som budgettet er blevet udarbejdet efter.  

Budgetforslaget godkendes enstemmigt. 

5) Behandling af indkomne forslag  



Ingen forslag.  

6) Valg af formand (i lige år)  Susanne Spang Jørgensen - ikke på valg 

7) Valg af kasserer (i ulige år) på valg (vælges for 2 år) ønsker ikke genvalg 

Der er ingen tilstede som stiller op til kasserer, hvorfor der skal indkaldes til ekstraordinær 
generalforsamling. Såfremt ingen stiller op til posten, skal muligheden for en ekstern kasserer 
undersøges. Andreas agerer kasserer indtil den ekstraordinære generalforsamling.  

8) Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer (1 i lige år, og 2 i ulige år)  

Mari-Ann Gyldenkrantz - på valg (vælges for 2 år) ønsker ikke genvalg 

Mette Hersnap stiller op, vælges enstemmigt. 

Rasmus Kwasniak - på valg (vælges for 2 år) ønsker ikke genvalg 

Maiken Pihl Jensen stiller op, vælges enstemmigt.  

Madalina Pop - ikke på valg- ønsker at udtræde af bestyrelsen 

Rasmus Thiessenhusen stiller op, vælges enstemmigt 

9) Valg af 2 suppleant til bestyrelsen  

Anna Hedegaard Mogensen - på valg (vælges for 1 år) ønsker ikke genvalg 

Andreas Rasmussen stiller op, vælges enstemmigt 

Mette Hansen-Hersnap - på valg (vælges 1 år) ønsker ikke genvalg 

Kate Faurschou stiller op, vælges enstemmigt 

10) Valg af revisor 

Bestyrelsen ønsker mandat til at udvælge en ny (honoreret) revisor. Det vedtages enstemmigt, at 
bestyrelsen får mandat til det. 

11) Eventuelt 

Ingen eventuelle bemærkninger.  

 



 


